



Duyuru		
Genel Sağlık Sigortası Prim Oranı Değişikliği	Bordro ve Yasal Süreçler Hakkında Duyuru	21.11.2025

Değerli iş ortağımız, Bordro ve Yasal Süreçler kapsamında sizleri ilgilendiren önemli bir değişikliği bilgilerinize sunarız:

Genel sağlık sigortası kapsamında olup kendi sigortalılığı, emekliliği veya bakmakla yükümlü olunan kişi statüsü bulunmadığı için SGK'ya dışarıdan prim ödeyerek sağlık hizmetlerinden yararlanan kişiler için geçerli olan prim oranında değişikliğe gidilmiştir.

Mevzuat uyarınca, geliri brüt asgari ücretin üçte birinin üzerinde olan kişilerin ödemesi gereken genel sağlık sigortası (GSS) primi, brüt asgari ücretin **%3'ü** oranında uygulanmaktaydı.

Ancak, 21.11.2025 tarihli ve **33084 sayılı** Resmî Gazete'de yayımlanan **10062 sayılı** Cumhurbaşkanlığı Kararı ile genel sağlık sigortası primi oranı yeniden belirlenmiş olup **01.12.2025** tarihinden itibaren **%6** oranında uygulanacaktır.

Söz konusu kapsamdaki genel sağlık sigortalılarının, 2025 yılı Aralık ayı ve sonrasına ilişkin ödemekle yükümlü oldukları genel sağlık sigortası prim tutarı aylık **1.560,33 TL** olarak belirlenmiştir.

Bilgilerinize sunar, konuya ilişkin süreçlerde güncel mevzuat hükümlerinin dikkate alınmasını önemle rica ederiz.

Saygılarımızla,